

تعميم Circular

رقم (137) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

By virtue to the provisions of Article (15/B/6) of Directives for Listing Securities on the Amman Stock Exchange for the year 2018; please be informed that the following companies shall be suspended of trading as of today Thursday 1/11/2018, for not providing the ASE with its reviewed interim financial statements for the period ended on 30/9/2018 during the period specified in the Directives for Listing Securities on the Amman Stock Exchange. The companies will remain suspended until providing the ASE with the required financial statements.

استناداً لأحكام المادة (15/ب/6) من تعليمات إدراج الأوراق المالية لسنة 2018، أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركات الميينة أدناه اعتباراً من صباح اليوم الخميس الموافق 2018/11/1، نظراً لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية الربع سنوية المراجعة عن الفترة المنتهية في 2018/9/30 خلال المدة المحددة لذلك، خلافاً لأحكام تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان لسنة 2018. علماً بأن الشركات المذكورة أدناه ستبقى موقوفة الى حين قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

Company's Name	الرمز الحرفي Symbol	اسم الشركة	الرقم No.
THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN	MDGF	المتوسط والخليج للتأمين- الأردن	1
JORDAN CHEMICAL INDUSTRIES	JOIC	الصناعات الكيماوية الاردنية	2
INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES	IPCH	الصناعات البتروكيماوية الوسيطة	3

As well, the ASE will continue suspending the shares of JORDAN INSURANCE Company for not providing the ASE with its Quarterly reviewed interim financial statements for the period ended on 30/9/2018.

كما سيتم استمرار ايقاف التداول بأسهم شركة التأمين الأردنية والتي لم تقم بتزويد البورصة بالبيانات المالية الربع سنوية المراجعة عن الفترة المنتهية في 2018/9/30.

With All Respect

تفضلوا بقبول فائق الاحترام..

Nader Azar

The CEO

Nader Azar

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- Above mentioned companies
- Operations department.

نادر عازر

المدير التنفيذي

[Signature]

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- الشركات المذكورة أعلاه

- دائرة العمليات